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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnik Gradskog vijeća Grada Labina Nenad Boršić (HDZ) je na 28. redovnoj sjednici 
Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 2. listopada 2024.  godine postavio vijećničko pitanje: 
 
„Imam jedno pitanje, znači održavanje parkirnih mjesta. Prema učestalim upitima stanara dviju 
zgrada u ulici Prilaz Vala za asfaltiranje parkinga s lijeve i desne strane izlazne, sporedne 
ceste na magistralu, u potezu između trgovačkog centra Deconte, nasuprot Lidlu, prema 
Sparu, odnosno između dva kružna toka. Taj prostor odiše nekom novom, pozitivnom 
energijom, sa svima onim što se napravilo, a pogotovo nakon izgradnje trgovačkog centra 
Deconte koji je dao sav smisao tom prostoru, a sami parkinzi oba dvije zgrade narušavaju 
doživljaj kompaktnosti cijelog tog prostora. A da ne govorimo da uslijed kiša i kamenje dolazi 
na prometnicu odnosno magistralu, u ovom slučaju, i s time dovodi u opasnost sudionike 
prometa. Stoga me interesira da li se pristupilo dogovoru za asfaltiranje, znam da je o tome 
bilo govora i u kojoj smo fazi.“ 
 
Odgovor je na sjednici Vijeća dao gradonačelnik Valter Glavičić: 
 
„Radi se o one dvije parkirne točke u produžetku trgovačkog centra Deconte. One su stavljene 
čak u proračun za tekuću godinu, za 2024. godinu. Međutim, na kraju smo ipak išli u asfaltiranje 
glavne ulice, Istarske ulice u smjeru prema Domu za starije, jedan dio prema osnovnoj školi i 
još par lokacija na području Katura koje su bile u vrlo lošem stanju. Obzirom da sve te radove 
radimo na osnovu javne nabave, na osnovu ugovora o održavanju nerazvrstanih cesta, sad 
ćemo opet raspisati ugovor o održavanju nerazvrstanih cesta i čim potpišemo ugovor to će biti 
jedan od prioriteta za asfaltiranje. Da li će to biti do kraja godine ili će eventualno biti prvi, drugi 
mjesec iduće godine, ali u svakom slučaju, u idućih nekoliko mjeseci, oba dva parkinga sa 
lijeve i sa desne strane će biti asfaltirana.“   
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